#### 中小企業市場推廣基金:申請證明文件樣本

## Sample supporting documents for EMF application

#### 商業登記冊内資料的核證本或電子摘錄

### Certified Extract/Electronic Extract of Information on the Business Register

#### 香港特別計改區政府 稅務局商樂歌記署

The Government of the Hong Kong Special Administrative Region Inland Revenue Department Business Registration Office

投達《商樂登記條例》 (第 310 章 ) 第 19A 條就商樂登記號碼 3XXXXXXX 而發出的商樂登記冊內資料的電子銷 卷:

Electronic Extract of Information on the Business Register issued in respect of Business Registration Number 3XXXXXXX under section 19A of the Business Registration Ordinance (Cap. 310):

#### (A) **樂務資料**

Information on the Business:

商業登記號碼及分行號碼

Business Registration No. & Branch No.:

3XXXXXXXX-000

業務或法團所用中文名稱

Name of Business/Corporation in Chinese:

XX貨櫃運輸公司

業務或法團所用英文名稱

Name of Business/Corporation in English

KXX DXX TRANSPOR

業務/分行中文名稱 Business/Branch Name in

[無/Nil]

業務/分行英文名稱

Business/Branch Name



業務地址 Business Addres

SHOPPING CTR.

KOWLOON

業務性質

Business Nature:

TRANSPORTATION

法律地位

Business Status:

開業日期

**新想引作多数** 

Date of Commencement:

結業/解散日期

BR No.: 3XXXXXXX

Date of Cessation/Dissolution:

描錄日朝及時間

Extraction Date and Time: 06/01/2024 13:08:56

個人/INDIVIDUAL

01/04/2023

00/00/0000

須提供<u>完整</u>的摘錄

<u>Full set</u> of the extract (i.e. all pages of the total number of pages)

(即總頁數的所有頁面)

具 Page: 1/3

商業登記冊內企業資料的核證本或電子摘錄副本應顯示**機印**公司<u>商業登記號碼</u> 和摘錄日期(須在最近兩年內發出)。

Certified extract/electronic extract of information on the business register should bear **a machine-printed line** showing <u>the company's business registration number</u> and <u>the extraction date</u> (issued within 2 years).

來源:稅務局—商業登記冊內的資料摘錄的核證本(https://www.ird.gov.hk/chi/tax/bre\_brd.htm#4) Source: Certified Extracts of Information on Business Register, Inland Revenue Department (https://www.ird.gov.hk/eng/tax/bre\_brd.htm#4)

#### 香港特別行政區政府 稅務局商樂登記署

The Government of the Hong Kong Special Administrative Region Inland Revenue Department Business Registration Office

# (B) 拥有人資料 Information on the Owner: 香港身分證號碼/商業登記號碼 Hong Kong Identity Card No./Business Registration No.: A123XXXX 中文姓名/業務名稱 Name/Business Name in Chinese: 陳XX 英文姓名/業務名稱 Name/Business Name in English: CHAN, TXX MXX 住址/業務地址 Residential Address/Busin RMXXXX BLOCK X CITY TWO SHATIN N 加入日期 Incoming Date: 退出日期 00/00/0000 Outgoing Da 完 END \*\*\* 税務局局長 譚大鵬 TAM Tai-pang 須提供<u>完整</u>的摘錄 Commissioner of Inland Revenue (即總頁數的所有頁面) Full set of the extract (i.e. all pages of the total number of pages)

**商業登記號碼 資第日期及時間**BR No.: 3XXXXXXX Extraction Date and Time: 06/01/2024 13:08:56 Page: 2/3

#### 香港特別行政區政府 稅務局商樂登記署

The Government of the Hong Kong Special Administrative Region Inland Revenue Department Business Registration Office



#### 附註:

- 1. 法律地位分為個人、合夥、法人團體或非屬法團的團體4種。
- 2. 如屬本地公司,開業日期指法團的成立日期。
- 3. 稅務局自行設定的特別中文字符會以\*代替。
- 4. 就合夥(有限合夥基金)的個案,只提供普通合夥人資料。

#### Notes:

- 1. There are 4 type of busin ndividual, Partnershi Unincorporate.
- 2. For local companies, des to the n under the 01001 Companies Ordinance (Cap. 3)
- 3. An astersik (\*) will b se Characters defined by Inland Revenue Department.
- 4. Only information on the owner s showed for Partnership (Limited ral partner Partnership Fund).

須提供<u>完整</u>的摘錄 (即總頁數的所有頁面)

Full set of the extract (i.e. all pages of the total number of pages)

商學登記號碼

BR No.: 3XXXXXXX

資鍊日期及時間

Extraction Date and Time: 06/01/2024 13:08:56

**賈** Page: 3/3